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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej  
(nr 140)

Komisji Spraw Zagranicznych (nr 155)
9 sierpnia 2019 r.
Komisje: Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej oraz Spraw Zagranicz-
nych, obradujące pod przewodnictwem posła Roberta Tyszkiewicza (PO-KO), 
zastępcy przewodniczącego Komisji Spraw Zagranicznych, rozpatrzyły: 

– pierwsze czytanie rządowego projektu ustawy o ratyfikacji Międzynaro-
dowej konwencji o kontroli i postępowaniu ze statkowymi wodami balasto-
wymi i osadami, 2004, sporządzonej w dniu 13 lutego 2004 r. w Londynie 
(druk nr 3717). 

W posiedzeniu udział wzięli: Anna Moskwa podsekretarz stanu w Ministerstwie Gospodarki Morskiej 
i Żeglugi Śródlądowej wraz ze współpracownikami, Piotr Wawrzyk podsekretarz stanu w Minister-
stwie Spraw Zagranicznych wraz ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Piotr Babiński, Zdzisław Janulewicz, 
Grażyna Kućmierowska i Jolanta Ostrowska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmo-
wych oraz Przemysław Sadłoń – legislator z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Robert Tyszkiewicz (PO-KO):

Otwieram wspólne  posiedzenie Komisji  Gospodarki Morskiej  i Żeglugi  Śródlądowej 
oraz Komisji Spraw Zagranicznych. Witam panie posłanki i panów posłów. Witam pana 
ministra Piotra Wawrzyka,  podsekretarza  stanu w Ministerstwie  Spraw Zagranicz-
nych. Witam, panie ministrze. Witam panią minister Annę Moskwę, podsekretarz stanu 
w Ministerstwie Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej. Witam panią minister.
Stwierdzam kworum. Otrzymali państwo porządek obrad: pierwsze czytanie rządowego 

projektu ustawy o ratyfikacji Międzynarodowej konwencji o kontroli i postępowaniu ze stat-
kowymi wodami balastowymi i osadami, 2004, sporządzonej w dniu 13 lutego 2004 r. w Lon-
dynie (druk nr 3717). Projekt z tego druku został skierowany do naszej Komisji do pierwszego 
czytania przez marszałka Sejmu w dniu 31 lipca 2019 r. Bardzo proszę przedstawiciela rządu, 
panią minister, o uzasadnienie projektu.

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej Anna 
Moskwa:

Dziękuję bardzo. Państwo przewodniczący, Wysoka Komisjo, szanowni państwo,  jest 
to konwencja  kontroli  postępowania  ze statkowymi wodami  balastowymi  i osadami. 
Jej istotą jest ochrona środowiska morskiego przed rozprzestrzenianiem się gatunków 
obcych i patogenów. Określa podstawowe obowiązki na poziomie armatora portów i pod-
miotów, które miałyby się zajmować przede wszystkim wyładunkiem osadów. Jest to kon-
wencja ratyfikowana już przez 81 państw. Weszła w życie 8 września 2017 r. Niniejszym 
Polska dołączy do grupy państw ratyfikujących konwencję.
Jednocześnie  chciałam  poinformować,  że procedujemy  równolegle  ustawę,  która 

wdraża zapisy tej konwencji. W dniu wczorajszym była procedowana na Komisji Gospo-
darki Morskiej. Dziękuję bardzo.
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Przewodniczący poseł Robert Tyszkiewicz (PO-KO):
Dziękuję bardzo. Czy pan minister Wawrzyk chciałby zabrać głos? Nie. Dziękuję.
Bardzo proszę państwa posłów o zadawanie pytań. Czy są pytania ze strony państwa 

posłów? Nie widzę pytań. Czy ktoś chciałby zabrać głos w debacie? Nikt się nie zgłasza. 
Zamykam debatę. Stwierdzam zakończenie pierwszego czytania projektu z druku nr 
3717. Stwierdzam, że nie zgłoszono wniosku o przeprowadzenie wysłuchania publicz-
nego, a zatem wnoszę o niezwłoczne przystąpienie Komisji do rozpatrzenia projektu. 
Sprzeciwu nie słyszę.
Przystępujemy do rozpatrzenia na posiedzeniu Komisji projektu ustawy z druku nr 

3717. Otwieram dyskusję. Czy pani minister chciałaby jeszcze zabrać głos? 

Podsekretarz stanu w MGMiŻŚ Anna Moskwa:
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Robert Tyszkiewicz (PO-KO):
Pan minister  również nie ma takiej  potrzeby. Czy ktoś  z członków Komisji  chciałby 
zabrać głos? Nie. Czy Biuro Legislacyjne ma uwagi?

Legislator z Biura Legislacyjnego Przemysław Sadłoń:
Nie mam uwag.

Przewodniczący poseł Robert Tyszkiewicz (PO-KO):
Nie ma uwag ze strony Biura Legislacyjnego. Rozpatrujemy projekt ustawy.
Czy są uwagi do tytułu ustawy? Nie ma uwag. 
Czy są uwagi do art. 1 ustawy? Także nie ma uwag.
Czy są uwagi do art. 2? Również nie ma uwag.
Przystępujemy do głosowania. 
Kto jest za przyjęciem sprawozdania Komisji o przyjęciu projektu ustawy z druku 

nr 3717? Proszę o podniesienie ręki (19) Kto jest przeciw? (0) Kto się wstrzymał? (0)
Stwierdzam, że Komisje przyjęły sprawozdanie Komisji jednomyślnie.
Przystępujemy do wyboru posła sprawozdawcy na posiedzenie Sejmu. Bardzo proszę 

o zgłaszanie kandydatur.

Poseł Józef Leśniak (PiS):
Proponuję pana posła Pyzika.

Przewodniczący poseł Robert Tyszkiewicz (PO-KO):
Dziękuję bardzo. Czy pan poseł się zgadza? 

Poseł Piotr Pyzik (PiS):
Tak, zgadzam się.

Przewodniczący poseł Robert Tyszkiewicz (PO-KO):
Jeśli nie usłyszę sprzeciwu, powierzę panu posłowi Pyzikowi funkcję sprawozdawcy. 
Dziękuję. Stwierdzam, że Komisje wybrały sprawozdawcę bez głosu sprzeciwu. Infor-
muję, że na tym porządek obrad został wyczerpany. Zamykam posiedzenie Komisji. Dzię-
kuję bardzo.


